

保良局李城璧中學

中二至中五級插班生入學申請

本校現正接受中二至中五級插班生的入學申請。

所有申請的學生須於入學前通過本校的筆試及面試。

筆試： 中、英、數

(中四或中五級學生所申請修讀的選修科目，亦需作評估。)

面試： 通過筆試的申請學生，按個別情況或會獲邀與家長一同參加面試。

收生準則： 筆試及面試表現 30%，學業成績 30%，課外活動表現 20%，操行及態度 20%。

申請者須以郵寄方式或親身遞交下列文件至本校校務處：

- 申請表 (下載)
- 申請信
- 彩色近照乙張
- 香港身份證或出生證明書副本
- 最近三年成績報告表副本
- 其他學術成就或課外活動證明文件副本

地址及辦公時間：

新界 荃灣 荃景圍 安賢街 12-20 號 保良局李城璧中學校務處 (信封註明：中__級插班生申請)

- 逢星期一至五： 上午 9 時至下午 5 時
- 逢星期六： 上午 9 時至正午 12 時

所有資料只會用作申請插班生之用途。

Po Leung Kuk Lee Shing Pik Secondary School
Admission Application for Form 2 to Form 5 Transfer Students

The school is now accepting applications from Form 2 to Form 5 transfer students.
All applicants must pass the written test and interview before admission.

Written test: Chinese, English, Mathematics

(For Form 4/ 5 students applying to study Chemistry, Biology, Physics, etc. assessments in corresponding subjects are required.)

Interview: On a case-by-case basis, applicants and their parents may be invited to participate in an interview.

Admission criteria: Interview performance 30%, academic performance 30%, extracurricular performance 20%, conduct/attitude 20%

Applicants should submit the following documents to the School Office of the school by post or in person:

- Application form (download)
- Letter of application
- A recent color photo
- Copy of Hong Kong Identity Card or Birth Certificate
- Photocopies of the last three years' report form
- Copies of other supporting documents of academic achievement or extracurricular activities

Address and Office Hours:

School Office, Po Leung Kuk Lee Shing Pik College, 12-20 On Yin Street, Tsuen King Circuit, Tsuen Wan, New Territories

(Specify on the envelope: Application for Form _____ Transfer Students)

- Monday to Friday: 9:00 am to 5:00 pm
- Saturday: 9:00 am to 12:00 noon

All information will only be used to apply for transfer students.